
Zápis ze schůze Akademického senátu ETF 
8. prosince 2017 

 
 
Přítomni:  Jan Kranát (předseda), Ondřej Fischer, Eva Křížová, Peter Morée, Petr 

Sláma, Jaroslava Šťastná; 
 Nicolai Ivaschiv (místopředseda), Irena Benešová, Benjamin Roll 
 
 
1. Vyjádření k výplatě prospěchových stipendií 
 
Děkan ETF doc. J. Mrázek navrhuje vyplatit v tomto akad. roce prospěchové stipen-
dium ve výši 20 000,- Kč. Je to méně než vloni (25 000,- Kč), jelikož se dle nového 
Stipendijního řádu UK stipendium uděluje i „dálkařům“. Dle čl. 4, odst. 4 Stipendij-
ního řádu UK se k návrhu vyjadřuje AS. 
 
Návrh schválen: 9-0-0 
 
2. Návrh zástupce ETF do pléna RVŠ 
 
Předseda AS UK dr. Tomáš Nigrin se na nás 9. 11. obrátil s výzvou jmenovat za fakul-
tu zástupce do pléna Rady vysokých škol na období 2018–2020. Od roku 2014 zde 
zastupuje ETF dr. Milena Přecechtělová a souhlasila by i s kandidaturou na další ob-
dobí. AS ETF navrhuje pouze kandidáta, na zasedání 15. 12. jej pak AS UK schválí de-
legátem. J. Kranát navrhl i pro další funkční období jmenovat dr. Milenu Přecechtě-
lovou. 
 
Návrh schválen: 9-0-0 
 
3. Nevybrán studentský zástupce do komise pro studium v zahraničí 
 
Jako každý rok se i letos 30. 11. na AS obrátila vedoucí zahraničního oddělení ETF 
Věra Fritzová se žádostí o jmenování studentského zástupce do výběrové komise pro 
studium v zahraničí. J. Kranát informoval senát, že přítomnost studentského zástup-
ce v komisi je sympatická zvyklost a bylo by dobré ji i pro příští leta zachovat. Letos se 
však přes snahu předsednictva AS nepodařilo vhodného a ochotného zástupce najít.  
 
 
Zapsal: Jan Kranát 
Schváleno: 9-0-0 


